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Beste Roos Beers en Irma Kuilboer,

Wat een mooi initiatief om met jullie groep Jong van geest op oude paden een wandelpad beter beloopbaar en een betere uitstraling te geven. 
Dat daar wat middelen voor nodig zijn is begrijpelijk.
Dat u daarvoor het instrument van het burgerinitiatief gebruikt is een mooie ingang bij de gemeente.
Als ik even formeel begin, moeten aan de gemeenteraad gerichte burgerinitiatieven getoetst worden aan de Verordening op het 
burgerinitiatief. Dat heb ik gedaan en moet meedelen dat uw
verzoek niet thuishoort bij de gemeenteraad maar bij het college van burgemeester en wethouders. De gemeenteraad gaat over het 
beschikbaar stellen van budgetten in de begroting, die het college vervolgens moet besteden voor de uitvoering van bijvoorbeeld 
wegenonderhoud.
Maar dat houdt niet in dat de behandeling van uw verzoek hiermee stopt. Nee, het is doorgestuurd naar het college van burgemeester en 
wethouders (en hun ambtenaren) om uw vraag te beoordelen en te beantwoorden.
Via hen ontvangt u dus verdere reacties op uw verzoek.
De gemeenteraad krijgt uw brief ook onder ogen, als ingekomen brief bij de raadsagenda van de eerstkomende raadsvergadering (16 februari 
2021). Dus ook de gemeenteraad komt op de hoogte van uw initiatief.

Heb ik u hiermee voldoende geïnformeerd over de behandelwijze van uw brief?
Als u vragen heeft, schroom niet om contact met mij op te nemen.

Met vriendelijke groet,
Hans Wijnveen
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